
 
 

AJUNTAMENT DE PUIGPUNYENT 
 
 
 

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PEL PLE DE LA CORPORACIÓ MUNICIPAL 
REUNIDA EN PRIMERA CONVOCATÒRIA DIA  25  D’OCTUBRE DE DOS MIL SETZE 
 
Dia:  25 d’octubre de 2016. 
Hora: 20 hores trenta minuts 
Lloc saló d’Actes de l’Ajuntament 
 
Hi assisteixen: 
                
Sr. Gabriel Ferrà Martorell                    IPG                  
Sra. M. Immaculada Riera Matas       IPG 
Sr. Francesc Canyelles Marqués         IPG 
Sr. Joan Antoni Planells Rosselló          IPG 
Sra. Margalida Morell Martorell           IPG 
Sr. Toni Marí Ensenyat                           PSIB-PSOE        
Sr Jesús Esteban Carrascón                 PSIB-PSOE   
Sra. María Inés Martorell Pons               PSIB-PSOE 
Sr. Eladio Tomá Arruga                          PSIB-PSOE 
Sra. Margarita Martorell Ribot             PP 
Sr. Antonio Deudero Mayans         PP 
 
 
 
La Secretaria-Interventora 
 
Margalida Mulet Cañellas 
 
 

          1.- Aprovació actes anteriors 

 S’aproven per unanimitat les actes de les sesions dels dies 7 i 29 de setembre de 
2016 

           2.- Pressa de possessió dels dos nous regidors del PSOE 

        Vist que, amb data 5 i 6 de setembre de 2016,  es van presentar les corresponents 
renúncies per la Sra,. Isabel Martín Román i el senyor Javier Adrover Galmés, pel grup 
municipal PSIB-PSOE, als càrrecs de  Regidor, dels quals va prendre possessió en data 
13 de juny de 2015,  per les raons següents: motius personals 
 

 Vist que amb data 27 de setembre de 2016 s'ha pres coneixement per la 
Corporació d’aquesta renuncia en la seva sessió ordinària i es va sol·licitar a la   
Junta Electoral Central que designés als candidats substituts per al càrrec de 
Regidor i Alcalde.

 
Vist que amb data 11 d’octubre de 2016, es va rebre de la Junta Electoral 

Central les credencials designant la condició d'electes a favor dels candidats als 
quals correspon cobrir les vacants produïdes, en concret a la Sra. María Inés 
Martorell Pons, i al Senyor Eladio Tomás Arruga



 
Vist que, amb data 11 d’octubre de 2016, es va notificar fefaentment als 

interessats la recepció de les credencials expedides per la Junta Electoral perquè 
procedissin a prendre possessió del càrrec de Regidors a l'Ajuntament de 
Puigpunyent
 

De conformitat amb el que es disposa en l'article 196 de la Llei Orgànica 
5/1985, de 19 de juny, del Règim Electoral General, aquest Ajuntament Plenari, i  
examinada detingudament la credencial remesa per la Junta Electoral Central, i una 
vegada acreditat per part de la Secretaria de la Corporació que ambdós interessats 
han procedit a efectuar la preceptiva declaració sobre bens i drets patrimonials i 
causes de possible incompatibilitat i activitat que proporcionin o puguin 
proporcionar ingressos patrimonials,  es procedeix a efectuar la presa de jurament 
o promesa  amb la següent fórmula:

 
«Jureu o prometeu per la vostra consciència i honor complir fidelment les 

obligacions del càrrec de Regidor de l'Ajuntament de  Puigpunyent amb lleialtat al 
Rei, i guardar i fer guardar la Constitució, com a norma fonamental de l'Estat?».

 
A lo que la Sra María Inés Martorell Pons, i al Senyor Eladio Tomás Arruga, 

contesten: « Sí promet «
 
Seguidament, la Corporació Municipal acorda donar possessió del seu càrrec, 

com a nous Regidors a la Sra María Inés Martorell Pons, i al Senyor Eladio Tomás 
Arruga, que prenen possessió del seu càrrec en aquest acte.

 
A continuació per part del Senyor Batle es dona la benvinguda als nous 

regidors, desitjant-lis sort i encerts , i posant a la seva disposició tota la seva 
ajuda.

 
El Senyor Toni Marí del PSIB-PSOE dona l’enhorabona als nous regidors i les 

desitja bona feina
 
El Senyor Antonio Deudero del PP, les dona l’enhorabona, manifestant que 

els encerts dels nous regidors seran els encerts de tot el plenari.
 
La Sra María Inés Martorell Pons, i el Senyor Eladio Tomás Arruga donen les 

gracies de les paraules rebudes i manifesten tota la seva col·laboració al plenari
 
 

            3.-  Decrets de Batllia del  251 al  261/2016 
           
           No es fa cap pregunta damunt aquest punt de l’ordre del dia 
 
  
          4.-  Control de l’equip de govern , actes de la Junta de Govern Local dels dies  
15, 20 i 29 de setembre de 2016 
 
          Per part del Senyor Toni Marín de PSIB-PSOE, es fan les següents preguntes: 
 
         De l’acta del dia 15 de setembre : 
 
      1.- Demana sobre la factura de Jaume Martorell Ribot, numero 5  de data 31-8-2016 
per import de 4.118,00 € , contestant-li el Senyor Batle que es tracta de subministrament 
aigua potable mes d’agost de 2016 
 



      2.-Sobre la factura de MEBASA, per import de 3.829,06 € , contestant-li el Senyor 
Batle que es tracta de la  reparació del vehicle de recollida residus 
 
    3.- Sobre  la factura de Jaume Trias Gost, per import de 17.376,81 € , contestant-li la 
Sra Immaculada Riera que es tracta del pagament de les actuacions festes patronals 
dels dies 13, 14, 15 i 16 d’agost de 2016 a Galilea, 
 

    4.- Sobre la redacció dels projectes de Na Beltrana i sa Vela, demana si, en relació a la part 
estètica s’adoptaran els mateixos paràmetres, contestant-li el Senyor Batle que, en relació al 
Projecte de Na Beltrana, es tracta a part d’efectuar unes millores, de donar continuïtat al carrer, 
en relació a la part estètica , aquesta anirà amb el mateix sentit. 
       El Sr. Francesc Canyelles Marqués , regidor d’urbanisme explica que, en relació al 
projecte d’enllumenat de Sa Vela , es seguirà el mateix criteri de continuïtat de la linea 
de l’acera. Passat el Poliesportiu, s’estreny paulativament, però en tot cas es seguirà 
l’acera . 

     5.- En relació a la convocatòria de la plaça d’arquitecte interí, demana si es seguirà 
altre sistema que la  de comptable, contestant-li es senyor Batle que es segueix el 
mateix criteri de concurs-oposició 

        De l’acta del dia 27 de setembre , demana el Senyor Toni Marí del grup PSIB-PSOE    
, sobre el motiu de la  pròrroga del contracte de treball eventual del Senyor Antonio 
García Pardial., contestant-li la Sra Margarita Morell de IPG que es tracta d’un 
contracte per cobrir les baixes, i la mitja jornada concedida a la Sra Margalida Arbós.  

      També demana el Senyor Marí si sa persona que estava contractada aquest estiu 
ja no fa feina, a lo que li contesta la Senyora Margalida Morell que no.   

         

           5.- Torn d’urgència 

 
           No es declara 
 
            6- Precs i Preguntes 
 
        Seguidament es contesten per escrit les preguntes efectuades pel Sr. Antonio 
Deudero Mayans, Portaveu del Grup municipal del Partit Popular de Puigpunyent i 
Galilea, amb RE números 1609, 1610,1611,1612,1113 i 1114 
 
 
 Assumpte: Resposta escrita a la pregunta amb registre d’entrada número 1609 
de data 22 d’octubre referent a les actuacions que té previstes realitzar l’ajuntament 
per tal de promoure que els gegants del nostre poble participin a trobades. 
 

 
M. Immaculada Riera i Matas 
Regidora de cultura, educació i joventut 
 
 
          En resposta a la pregunta formulada reiteradament pel Partit Popular de 
Puigpunyent i Galilea, sobre la promoció dels gegants, volem fer saber una vegada 
més que: 
 



- El fet de no tenir Colla de Gegants pròpia, impedeix l’assistència dels nostres 
gegants a trobades arreu de Mallorca. 
 

- L’equip de govern seguirà posant els recursos humans i materials quan els 
nostres gegants són convidats a diferents trobades. 
 

- L’equip de govern segueix mostrant el bou i na Fàtima a totes les festes locals, i 
fins i tot en aquest any, han desfilat i ballat a la plaça i altres indrets on es fan 
celebracions. 
 

- Des de la regidoria de joventut  es varen convocar, a l’estiu, diferents reunions 
per crear una associació per formar una colla de dimonis. En aquestes reunions, 
va sorgir la idea que fos una associació cultural, ja que si només la fèiem de 
dimonis, mai hi tindrien cabuda els gegants. Es va arribar a aquest acord. 
 

- Actualment i des del recent estrenat Casal de Joves, s’ha tornat a reiniciar el 
treball dels estatuts, per tal de crear l’associació cultural. Es fa feina juntament 
amb l’associació Enfocats de Son Sardina. 
 

- Des de la regidoria de cultura, hem tingut vàries comunicacions amb les 
persones que per les festes fan ballar els gegants, per tal d’impulsar-ho una 
mica més, però la resposta és que a nivell de festes locals sí, però no volen 
adquirir més responsabilitat. 
 

- Des d’aquí convidem a la gent en general, i en particular al portaveu del grup 
municipal, que està tan interessat en aquest tema, a posar en marxa la colla 
per poder assistir a actes i trobades, i com sempre, rebrà el suport d’aquest 
ajuntament. 

 
   
 
 
 Assumpte: Resposta escrita a la pregunta amb registre d’entrada número 1610 
de data 22 d’octubre referent a les actuacions que pensa fer l’ajuntament per posar en 
marxa la retransmissió dels plens via Internet i també per poder tenir tota la informació 
de les despeses del consistori a la seva pàgina web. 

 
M. Immaculada Riera i Matas 
Regidora de cultura, educació i joventut 
 
 
           En resposta a la pregunta formulada reiteradament pel Partit Popular de 
Puigpunyent i Galilea, sobre la retransmissió dels plens via internet, que es pengin les 
actes de juntes de govern o dels plens, així com de les despeses, explicar que: 
 

- La pàgina web té moltes feines pendents, i actualment, està en la llista de 
coses pendents a publicar, com més endavant vos enumerar. 
 

- Les actes de ple es van penjant periòdicament, en canvi, les actes de Junta de 
govern, tot i que ens ho hem plantejat, pensam que aporten una gran 
quantitat de dades personals, que si aplicam la llei de protecció de dades, no 
compliríem. 
 

- Actualment estam treballant amb la posada en marxa d’una aplicació de 
l’Ajuntament de Puigpunyent, que es presentarà públicament dins una 



ponència de les IV Jornades d’Estudis Locals de Puigpunyent, i que presentarà 
de manera immediata als nostres veïnats, les notícies de l’ajuntament, 
l’ajuntament informa (notícies), contactes de serveis municipals i d’altres serveis 
privats del municipi, un contacte directe per incidències, una galeria de fotos i 
vídeos, i en posteritat, un canal de ràdio, on pensam que hi tendrà cabuda la 
retransmissió dels plenaris municipals. 
 

- Pel que fa a la pàgina web, ara estam treballant en actualitzar (i afegir 
imatges) els següents apartats: 
 

- serveis municipals 
- normativa urbanística 
- tràmits i documents 
-  

     A més, estam posant en marxa una pàgina complementària anomenada Això es 
Puigpunyent, de promoció econòmica i turística del municipi. 
 
 
 
 Assumpte: Resposta escrita a la pregunta amb registre d’entrada número 1611 
de data 22 d’octubre referent a si te el Batle, o algun membre del seu equip de Govern 
municipal, noticiés de la Conselleria encarregada de la neteja de la riera per aquest 
any 2016.  
 

 
Gabriel Ferrà Martorell 
Batle de l’Ajuntament de Puigpunyent. 
 
 
 Aquesta Batlia, així com altres membres de l’equip de Govern, ha mantingut 
diferents reunions tant amb el Govern de les Illes Balears com amb el Consell de 
Mallorca. 
 
 Amb el primer mitjançant la Direcció General de Recursos Hídrics i la seva 
Directora General Juana Maria Garau Muntaner. A més de fer-li arribar en diferents 
ocasions sol·licituds per la neteja de torrents i concretament de les  zones més 
conflictives i més urgents, també es varen reiterar i reenviar novament sol·licituds ja 
fetes per aquest ajuntament a l’anterior legislatura i que no havien estat ateses ni 
tampoc contestades. 
 
 Un dels punts més conflictius i de més perillositat és la zona entre el Torrent den 
Favate i el torrent de Son Pont, on hi ha un projecte elaborat  i que el Consell de 
Mallorca el s’ha fet seu per la seva execució.  
 
 A una recent reunió a la que assistirem la regidora de  Medi Ambient i jo mateix 
ens varen informar de la dificultat per cobrir la neteja dels torrents de tota la Comunitat 
Autònoma, més 1000 km dels quals uns 800 km són a Mallorca. El pressupost de 
l’anterior legislatura era d’un milió d’euros anual i per aquest 2016 s’ha incrementat fins 
als  3 milions. Quantitat encara insuficient per poder fer front a totes les necessitats i 
sol·licituds. 
 
 Degut a aquesta manca de pressupost, es protocol·litza un ordre de prioritats , 
qualificades ( amb informes tècnics ) de Moderada, Mitjana i Alta. Només el 2015 es 
feren a totes les Illes més de 400 sol·licituds qualificades com ALTES i amb un cost 
valorat en uns 180 milions d’euros. Des de la Direcció General ens varen fer saber que 



per ara les actuacions a fer, dins aquestes altes, sempre es prioritzaran les que afectin a 
nuclis urbans, persones i bens. 
 
 Les reunions amb el Consell de Mallorca han estat amb el Departament de 
Territori i Infraestructures, mitjançant la seva Consellera Executiva, la Hble Sra. 
Mercedes Garrido Rodríguez així com amb l’anterior Director insular d’infraestructures i 
Mobilitat el Sr. Ignacio Miranda Larrucea. El tema a tractar era el que afecta 
precisament el projecte a executar entre Can Macià i Son Pont al mateix traçat de la 
carretera de ciutat. Aquest havia estat redactat en primera instància pel departament 
de Recursos Hídrics i, com s’ha apuntat abans, el Departament de Carreteres serà 
l’encarregat de la seva revisió, nova redacció i execució. La previsió d’aquesta és dins 
aquesta legislatura.  
 
 
 
 
 Assumpte: Resposta escrita a la pregunta formulada pel grup municipal popular 
amb registre d’entrada número 1612 de data 20 de setembre de 2016 referent a la xarxa 
de gas natural. 
 

 
Gabriel Ferrà Martorell 
Batle de l’Ajuntament de Puigpunyent. 
 
 
 Primer de tot, aclarir que cada vegada que el grup popular ha demanat informació al 
batle i al seu equip de govern, se li han donat el màxim d’explicacions i aclariments possibles i 
en referència al tema del gas natural també ha estat així. 
 
 Tal i com ja vam informar al grup popular en el seu moment, hi ha dues empreses 
gasificadores interessades en portar el gas natural a pràcticament tot el territori de l’illa de 
Mallorca (Gas Natural i Redexis Gas). En concret a Puigpunyent s’hi ha interessat Gas Natural.  
Es tracta per tant d’una iniciativa privada i el fet de quedar exclòs o no del projecte de 
subministrament depèn d’aquestes empreses subministradores i no de cap càrrec polític. 
 
 Des de la Direcció General d’Energia i Canvi Climàtic ens han manifestat la seva 
voluntat de prèvia a qualsevol autorització, fer consultes amb tots els ajuntaments per tal de 
conèixer l’interès de cada un d’ells en dur endavant aquests projectes de gasificació als seus 
municipis. Per tant, de moment el nostre municipi no està exclòs de cap projecte. 
 
 De tota manera, volem aclarir que des de l’Ajuntament de Puigpunyent, no hem 
manifestat en cap cas el nostre interès per entrar dintre d’aquest projecte que suposaria 
continuar depenent dels combustibles fòssils per a la generació d’energia.  
 
 
 
 Assumpte: Resposta escrita a la pregunta amb registre d’entrada número 1613 
de data 22 d’octubre referent a l’adquisició d’una agranadora per part de  
l’Ajuntament de Puigpunyent  
 
Francesc Canyelles i Marquès 
Regidor d’urbanisme, manteniment i patrimoni de l’Ajuntament de Puigpunyent 
 
 Emet el següent informe: 
 
 
 El mes d’octubre de l’any 2015 va contactar amb l’ajuntament l’empresa 
Avenc Verd ja que amb anterioritat s’havia manifestat des d’aquest consistori l’interés 



en adquirir una agranadora i se va programar una demostració de les característiques 
d’un dels models. 
 
 El dia 29 d’octubre de 2015 se va fer una demostració pels carrers del municipi 
per comprovar la versatilitat i la capacitat per funcionar per carrers estrets i amb molta 
pendent. 
 
 Se va sol·licitar un pressupost  que se va rebre en data de 11 de novembre de 
2015. 
 
 Amb la intenció de comparar altres models se varen demanar pressupost a 
altres fabricants. 
 
 La Herramienta Balear va presentar dos models, un lleugerament més barat 
però amb unes característiques molt inferiors i un altre més car amb unes 
característiques lleugerament superiors però amb menys versatilitat. 
 
 També amb l’aposta d’aquest ajuntament per la mobilitat elèctrica se va 
sol·licitar pressupost a l’empresa Tennant del seu model 500ze amb unes 
característiques similars però de propulsió elèctrica. Varen declinar l’oferta ja que 
havien derivat la distribució a Àustria i no tenien servei tècnic a Mallorca.  
 
 S’han fet consultes informals amb responsables d’EMAYA sobre les 
característiques de la seva maquinària. 
 
 Se va comprovar que municipis com Fornalutx i Bunyola amb característiques 
similars al nostre havien optat per aquest model. 
 
 Se va redactar un plec de condicions tècniques amb uns requisits mínims per tal 
que si existien altres fabricants poguessin presentar les seves ofertes. 
 
     Se va optar pel Leasing ja que l’objectiu final era l’adquisició i les condicions 
econòmiques eren molt més favorables. 
 
 
 Assumpte: Resposta escrita a la pregunta amb registre d’entrada número 1614 
de data 22 d’octubre referent respecte al grau d'abrasivitat de la pista de futsal. 
 
Joan Antoni Planells Rosselló 
Regidor d’Esports de l’Ajuntament de Puigpunyent 
 
 Informa el següent: 
 
 
 -Que la pista ha estat homologada per la Federació Balear de Futbol 
 
 -Que s'hi han jugat dos partits de competició oficial sense cap incidència pel 
que fa a la superficie de la pista 
 
 - Que s’han fet dues proves d’altres acabats i que, ara per ara, le hem 
descartades de mutu acord amb el Recreatiu Puigpunyent i Galilea 
 
 -Que després de dos mesos d'ús el grau d'abrasivitat ha disminuit de forma 
significativa 
 
 -Que des de la regidoria d'esports es manté contacte constant amb els 



representants del Recreatiu Puigpunyent i Galilea, amb qui de forma consensuada s'ha 
decidit esperar a veure l'evolució de la pista abans decidir si s'hi ha dur o no a terme 
alguna acció de millora 
 
 
 El Senyor Toni Marí de PSIB-PSOE demana con estan es tràmits per la millora de 
la recepció de la TDT a Galilea, a lo que li contesta els Senyor Francesc Canyelles que 
s’estan tenint contactes amb Multimedia a fi de que assumeixi la construcció d’un 
repetidor de TDT a Galilea  
 
           Seguidament per part del Senyor Batle es dona compta de que s’ha sol·licitat 
una ajuda per l’adquisició de dos vehicles elèctrics, tipus furgò-furgoneta,  ja que la 
flota de que disposa l’Ajuntament en l’actualitat està obsoleta. Una vegada sumades 
les ajudes obtingudes, tant del CIM com del Pla MOVEA,  aquesta despesa suposarà 
aproximadament un 4.000 € a càrrec de l’Ajuntament. 
 
         Així mateix es dona compte de que s’ha sol·licitat ajuda per instal·lar un altre punt 
de recàrrega de vehicles elèctrics a Galilea, a la plaça de s’Escopidor, d’aquesta 
manera tant Puigpunyent com Galilea estaran inclosos dins la xarxa MELIB. 
 
            El Senyor Toni Marí de PSIB-PSOE demana qui ús té a l’actualitat el punt de 
recàrrega, a lo que li contesta el Senyor Francesc Canyelles  que a l’actualitat es 
troben en que el servei post-venda de l’actual punt  es un poc deficient, per la qual 
cosa s’ha plantejat canviar d’empresa instal·ladora a Galilea. De moment l’utilització i 
funcionament no ha estat òptim, per lo qual s’ha de millorar de cara al futur. 
 
            El Senyor Batle intervé i diu que s’ha de fer difusió de la xarxa i dels punts de 
recàrrega. D’això s’ha parlat a l'assamblea e Batles i es farà una nova campanya 
d’informació ja que aquestes instal·lacions son una aposta a llarg termini 
 
          El Senyor Toni Marí de PSIB-PSOE demana si per poder emprar aquest servei es 
necessari que estigui l’Ajuntament obert, a lo que li contesta el  Senyor Francesc 
Canyelles que no, només esw necessari disposar de la corresponent tarjeta 
 
         També dona compta el Senyor Batle que per part de l’Ajuntament s’han obtingut 
dues subvencions culturals, una per l’edició dels Sons d’Estiu per import de 6.000 e i 
l’altre per la reedició del llibre Superna per import de 2.000 € i8 una altra ajude 
d’educació de escoletes infantils per import de 3.000 € unitat , amb un total de 6.000 € 
 
          Del Consorci Serra de Tramuntana s’ha obtingut dues subvencions per la 
recuperació de elements catalogats públics: Sa Font dels Òbits de Galilea i la 
recuperació del carrer des Serral 
 
         El Senyor Toni Marí de PSIB-PSOE demana quin es la raó per la qual no s’ha 
convocat Comissió Informativa d’Assumptes Generals, a lo que li contesta es Senyor 
Batle que segon la nova llei de procediment que va entrar en vigor dia 1 d’octubre, el 
dissabtes ja no son dies hàbils, per la qual cosa els plenaris com a molt s’han de 
convocar el dijous per poder-lo celebrar el dimarts, i fins ara els dijous es realitzen unes 
jornades de formació de Batles i Regidors i  a la FELIB, i no havia temps material per 
convocar. 
 
      El Senyor Antonio Deudero del PP  intervé i manifesta que vol fer una reflexió .El PP 
va presentar una series de preguntes, algunes d’elles dins l’any anterior i això no ha 
d’incomodar a l’equip de govern. Son qüestions que consideren interessants pel 
municipi fetes per un grup municipal amb el màxim respecte, per això no entén la 
resposta a la qüestió efectuada sobre el tema del gegants a on diu que « Des d’aquí 
convidem a la gent en general, i en particular al portaveu del grup municipal, que 



està tan interessat en aquest tema, a posar en marxa la colla per poder assistir a actes 
i trobades, i com sempre, rebrà el suport d’aquest ajuntament.», ja que qui ha de posar 
en marxa les iniciatives es l’equip de govern i no la oposició. 
 
     També vol manifestar la seva inquietud damunt el tema de la Riera, agraint totes les 
explicacions que s’han donat als altres temes. 
 
        El Senyor Batle intervé i diu que les respostes donades no son en pla d’incomodar, 
sinó en raó del que es pot respondre, De la resposta donada per la Senyora Riera no 
creu que ningú s’hagui de sentir incomodo, i en relació al tema de torrens, com es Sa 
Riera, l’Ajuntament ha fet tot el que estava dins les seves mans, ja que és un  tema que 
afecta a carreteres. Ses preguntes que contesta l’equip de govern, no son per posar-
.se medalles, i es contesten en termini legal. Mai hi ha hagut voluntat d’incomodar. 
 
      La Senyora Immaculada Riera intervé i diu que la seva afirmació era tan sols una 
convidada  
al grup PP a formar part de la vida del poble com hi forma ella, i aquest tema no es un 
tema polític sinó un tema que no pot disposar de mes mitjans dels que per ara disposa. 
 
     El Senyor Batle dona també compta de la comparativa del consum d’aigua 
d’aquest estiu, que es sensiblement inferior a l’any passat, per la qual cosa el Senyor 
Batle vol agrair el comportament responsable dels usuaris 
 
     Així mateix, el Senyor Batle explica que es va obrir una convocatòria dintre el Pla 
d’Impuls Sostenible amb una borsa de 32 milions d’euros, i que per part de 
l’Ajuntament s’han presentat tres projectes: Adequació de Pluvials de sa Travessia, 
Actuació xarxa subministrament d’aigua potable i control de fugues al nuclis urbans de 
Puigpunyent i Galilea i Recuperació de patrimoni històric de la Tafona de Conques 
 
      
 I no havent més assumptes a tractar, el Sr. Batle aixeca la sessió essent les vint-i-una 
hores, i quaranta cinc minuts  i s’estén la present acta, que autoritza i signa amb mi, la 
Secretaria Interventora , la qual cosa certifico. 
 
 
El Batle                                                                             La Secretaria-Interventora 
 
Gabriel Ferrà Martorell                                              Margalida Mulet Cañellas 
 
 
 
 
 
 
 
 


	    4.- Sobre la redacció dels projectes de Na Beltrana i sa Vela, demana si, en relació a la part estètica s’adoptaran els mateixos paràmetres, contestant-li el Senyor Batle que, en relació al Projecte de Na Beltrana, es tracta a part d’efectuar unes millores, de donar continuïtat al carrer, en relació a la part estètica , aquesta anirà amb el mateix sentit.

